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Betreft: Artikel 40-vragen

Geacht college,

We vernamen dat de geplande Dancetour op Koningsdag geen doorgang vindt dit jaar. Dat
is heel jammer, zeker voor al die Dordtse jongeren die hiervan genoten. Tijdens de
behandeling van het evenementenbeleid in de commissie eerder dit jaar gaven we aan dat
er behoefte is aan meer evenementen voor Dordtse jongeren in onze stad, die zijn er naar
verhouding te weinig.

Bovendien willen we sowieso Dordt aan de top houden van evenementensteden in
Nederland. De evenementen zijn gezellig, verbroederend en typisch Dordts. Daar moet
prioriteit voor zijn, ook qua invulling van locaties in onze stad. Laat dit niet het eerste
evenement in een serie zijn dat door ruimtegebruik verdwijnt uit Dordt.

We maken ons zorgen en stellen daarom de volgende vragen:

De organisatoren van Dancetour hebben aangegeven te stoppen en naar een ander concept
op zoek te gaan, maar daarvoor ook een nieuwe locatie nodig hebben omdat het niet meer
op de Spuiboulevard kan. Klopt het dat deze locatie niet meer beschikbaar is voor
evenementen en kunt u daar meer toelichting op geven?

Is er tussen de organisatoren en de gemeente contact om een nieuwe locatie te vinden en
kunt u al aangeven welke locatie(s) in beeld zijn en of er nog belemmeringen zijn om daar
het evenement te kunnen organiseren en welke dat dan zijn?



Deelt het college de zorg van de organisatoren 'dat in Dordrecht van de ene na de andere
evenementenlocaties afscheid wordt genomen'? Kunt u een overzicht geven welke locaties
er de afgelopen tien jaar zijn afgevallen?

Hoe denkt het college in onze verdichtende stad ook te kunnen (blijven) voorzien in
voldoende en geschikte locaties voor grootschaligere evenementen als Dancetour?

Deelt het college onze mening dat Dordrecht een toonaangevende evenementenstad moet
blijven en dit dus gepaard gaat met voldoende locaties?

Deelt het college de mening dat ook de jongeren doelgroep in Dordrecht voldoende
gelegenheid moet hebben om een evenement in eigen stad te kunnen bezoeken?

Deelt het college de mening dat er nu nog onvoldoende evenementen voor jongeren zijn in
onze stad? En hoe denkt het college (na het wegvallen van Dancetour) voldoende andere
evenementen te kunnen faciliteren die de jongeren doelgroep in afdoende mate bedient?

We kijken uit naar de beantwoording van onze vragen.
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